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Vážení lionští přátelé,

 polovina letošního lionského roku se chýlí ke konci a to je důvod 
k zamyšlení. 

	 Lionské	hnutí	je	společenstvím	nejen	cha-
ritativním,	 ale	 především	humanitním.	 Podporu-
jeme	dětské	domovy,	zařízení	pro	handicapované 
občany,	 ale	 snažíme	 se	 pomoci	 i	 při	 ochraně 
přírody	nebo	kulturního	dědictví.	Pokud	bych	měl	
napsat,	co	vše	naše	kluby	udělaly,	koho	podpořily,	
byl	by	to	velice	dlouhý	seznam.	Za	všechny	proto	
zmíním	jen	projekt	Nemocnice	Keňa	II.,	který	by-
chom	chtěli	uskutečnit	a	na	který	shromažďujeme	
finanční	prostředky.
	 Na	rozdíl	od	jiných	společností	nepořádá-
me	finanční	sbírky,	neskládáme	se	mezi	sebou,	ale	 
finanční	prostředky	získáváme	vlastní	činností.	
	 Abychom	 mohli	 naplňovat	 cíle	 našeho	
hnutí,	 musíme	 se	 navzájem	 znát	 a	 spolupraco-
vat.	Jsem	rád,	že	kluby	nejsou	uzavřeny	do	sebe,	
že	se	jejich	akcí	nezúčastňují	pouze	jejich	členové 
nebo	 maximálně	 rodinní	 příslušníci,	 ale	 členové	
klubů	 se	 vzájemně	navštěvují	 a	 činnost	 klubů	 se	
stává	společenskou	záležitostí.

Mezinárodní den zraku
	 Plzeňský	 dámský	 klub	 LC	 Plzeň	 
Bohemia	 např.	 uspořádal	 skvělý	 koncert	 k	 Me-
zinárodnímu	 dni	 zraku.	 Potěšilo	 mě,	 že	 se	 kon-
certu	 zúčastnili	 nejen	 plzeňští	 lioni,	 ale	 že	 byli	 
zastoupeni	 i	 lioni	 z	 Rokycan,	 Karlových	 Varů,	 
Prahy	a	dalších	míst.
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Koncert dětského sboru Rolnička
	 Lioni	byli	hosty	i	na	koncertu	dětského	sbo-
ru	Rolnička,	který	se	konal	v	Rudolfinu.	Na	koncert	
přijeli	i	naši	přátelé	z	LC	Dresden	Centrum	a	setká-
ní	se	zúčastnili	i	naši	známí	a	přátelé.	

Zasedání konventu v Nitře
	 Naše	 kluby	 úspěšně	 spolupracují,	 na-
vazují	 kontakty	 i	 mezilidská	 přátelství.	 Ve	 stej-
ném	 duchu	 se	 neslo	 i	 zasedání	 konventu	 
v	Nitře,	které	nebylo	pouze	formálním	jednáním,	
ale	i	přátelským	setkáním	se	členy	LC	Nitra.
 

Jumelage našich klubů 
	 I	Jumelage	našich	klubů	se	úspěšně	rozví-
její.	 Za	 všechny	mluví	 Jumelage	našeho	districtu	 
s	bavorskými	districty.
	 Ne	každý	klub	si	ale	troufne	navázat	Jume-
lage	s	nějakým	zahraničním	klubem.	Těm,	kteří	vá-
hají,	 doporučuji	 uskutečnění	 společných	 setkání	
např.	při	některé	z	cest	do	zahraničí.
 
Návštěva lionského klubu z Francie
	 Prahu	 navštívil	 v	 říjnu	 lionský	 klub	
z	 Francie	 z	 měst	 Louviers	 a	 Le	 Neubourg	 
a	při	 této	příležitosti	 se	 setkal	 s	 pražskými	 liony.	
Možná,	 že	 si	 někteří	 z	 Vás	 vzpomenou	 na	 kdy-
si	 velice	 populární	 píseň	 „Na	 silnici	 do	 Prášil	 je-
den	 mladý	 cestář	 žil…“.	 Dozvěděli	 jsme	 se,	 že	
tento	 starý	 francouzský	 šanson	 má	 svůj	 původ	 
právě	 v	 Louviers	 a	 naši	 hosté	 nám	 zazpívali	 „Na	
silnici	 do	 Louviers…“	 –	 samozřejmě	 francouz-
sky.	 Protože	 se	 jedná	 o	 klub	 z	 Normandie,	 kde	
se	 vyrábí	 věhlasný	 calvados,	 nebylo	 ani	 velkým	
překvapením,	 že	 jeden	 z	 členů,	 který	 podniká	 
v	zemědělství,	má	 i	palírnu	calvadosu.	Samozřej-
mě	nám	ho	přivezli	ochutnat.
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	 V	 květnu	 přijedou	 do	 Prahy	 lioni	 z	 fran-
couzského	 Senlis,	 Creil	 a	 Chantilly.	 Věřím,	 že	 se	 
setkání	 s	 nimi	 nezúčastní	 jen	 pražští	 lioni,	 ale	 
i	členové	ostatních	lionských	klubů.
	 Podobných	 setkání	 se	 uskutečnila	 celá	
řada	a	jsem	rád,	že	jejich	počet	stále	narůstá.
	 Závěrem	mi	dovolte	popřát	Vám	příjemné	
prožití	Vánoc	a	mnoho	zdraví,	štěstí	a	především	
Božího	požehnání	v	příštím	roce.

Všechny	Vás	srdečně	zdravím

S	pozdravem	We	serve

Oldřich	Choděra
Distrikt	guvernér


